
Referat	  af	  bestyrelsesmøde	  08-‐01-‐2013	  

Deltagere:	  Bente	  Bassett,	  Vilhelm	  Dickmeiss,	  Anni	  Baastrup,	  	  Jesper	  Ohmsen,	  	  Kristoffer	  Jørgensen,	  

Flemming	  Todbjerg,	  Jens	  Møller,	  Peter	  Ainsworth-‐Zink	  

Afbud:	  Mads	  Nielsen	  

Punkt	  på	  dagsordenen	   Offentligt	  beslutningsreferat	  
1.	  Referat	  fra	  sidste	  møde	  og	  evt.	  actioner	  
	  
	  
	  

Ingen	  bemærkninger	  

2.	  –Årets	  Resultat	  
	  
	  
Renovering	  af	  baner	  

Årets	  resultat	  bliver	  positivt.	  
	  
Renovering	  af	  bane	  5	  og	  6	  er	  
påbegyndt.	  Kristoffer	  deltager	  
i	  workshop	  med	  
VandCenterSyd	  vedrørende	  
opsamling	  af	  overfladevand	  
og	  dermed	  mulig	  omplacering	  
af	  bane	  11	  og	  12..	  

3.Klubhus	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Halprojekt	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

Arbejdsgruppen	  fremlagde	  
arkitekttegning	  for	  
bestyrelsen.	  Der	  indledes	  en	  
dialog	  med	  arkitekten	  om	  
nogle	  justeringer.	  Der	  
arbejdes	  med	  en	  optimal	  
udnyttelse	  af	  de	  ca.100	  m2	  en	  
ombygning	  giver	  plads	  til.	  
Næste	  step	  er	  
økonomiberegning	  og	  
godkendelse	  ved	  kommunen.	  
	  
Mødet	  onsdag	  er	  aflyst	  og	  
erstattes	  af	  et	  nyt	  møde	  
onsdag	  d.16.januar	  kl.15-‐
16.30.	  	  Bente	  og	  Flemming	  
deltager.	  Vilhelm	  deltager	  hvis	  
muligt.	  
	  
I	  mødet	  fredag	  vedrørende	  
driften	  deltager	  Bente,	  
Vilhelm	  og	  Kristoffer	  

4.	  Klubbens	  arrangement	  lørdag	  i	  
idrætshallen	  

Klubben	  har	  en	  stand	  ved	  
Sportslørdag	  i	  Idrætshallen	  
lørdag	  d.12.januar,	  hvor	  
besøgende	  kan	  prøve	  kræfter	  
med	  tennis	  og	  mange	  andre	  
sportsgrene.	  Bestyrelsen	  



bemander	  standen.	  
	   	  
	   	  
6.	  Evt.	  og	  næste	  møde:	  
	  
	  

Endnu	  ikke	  fastlagt.	  
	  
	  
	  

	  


